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From:

Sent: Tue 12/1/2020 10:30:28 AM

Subject: RE: Dringende vraag over logistiek van

Received: Tue 12/1/2020 10:30:29 AM

+ Bescas met pfizer vaccin? Geen voorzieningen op deEEN diepgevroren vaccins te ontvangen.

Voorzieningen worden nu getroffen en ik verwacht dat deze Q2 2020 gereed zullen zijn. Bonaire, Saba en

Sint Eustatius kunnen eerder beleverd worden mits uitvoeringsplannen daar klaar zijn.

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 11:23

@rivm.nl>; BEERECS <PREREELE @rivm.nl>; < @rivm.nl>;

@rivm.nl>; 5.1.2e @rivm.nl>;

<PERIFER @ rivm.nl>

Onderwerp: Dringende vraag over logistiek van 5.1.2e

Urgentie: Hoog

Als jullie aanvullingen hebben graag gelijk naar RRsturen, cc de rest.

From: 5.1.2e

Sent: dinsdag 1 december 2020 11:21

To 5.1.2e @rivm.nl>;

@rivm.nl>; @rivm.nl>

Cet 5.1.2e Drivm.nl>

Subject: RE: vraag over logistiek

Beste Allen,

Een reactie van mij op de punten waar ik wat van weet in rood fo | zijn tekst.

Vriendelijke groet,

5.1.2e

From: JIEENC vn.
Sent: dinsdag 1 december 2020 09:25

5.1.2e @rivm.nl>; < rivm.nl>; [EE
@rivm.nl>; @rivm.nl>

5.1.2e @rivm.nl>; @rivm.nl>

Subject: vraag over logistiek

Importance: High

Hoi Allemaal,

Graag jullie snelle input en aandacht voor het volgende.
1k had gisteravond en vanmorgen overleg met Hugo en vele vws’ers over de persberichten. Vandaag komt uit dat

EMA rond 17/12 geregistreerd is en Moderna ~2 weken later. a, ik vanmorgen dat gisteravond
is geconstateerd dat er ernstige bezwaren zijn tegen de inzet van pfizer voor ONERS van verpleeghuisen/ avg

locaties. Repacken van pfizer naar kleinere hoeveelheden stuit op juridische en praktische bezwaren (valt onder

GMP wetgeving) en zal daardoor tot grote spillage kunnen leiden. Voorstel van dit groepje is daarom

1. Pfizer inzetten voor ZORGMEDEWERKERS van verpleeghuizen/ avg locaties

2. Pfizer inzetten voor 85+
,
in samenwerking van ggd en huisarts
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3. Moderna inzetten voor BEWONERS van verpleeghuizen/ avg locaties

Ik begrijp echter net van|EREdat er mogelijk TOCH nog een oplossing gevonden kan worden voor dat repacken, en dat we dat

eind van de week weten. Dus twee scenario;s

a. Het wordt opgelost en we doen toch de bewoners etc

b. Het wordt niet opgeleost en het wordt zoals boven

Dat is communicatief een heel lastig verhaal, maar het is niet anders. Dringende vraag voor nu; wat is ons verhaal.

Graag jullie input voor 12u op oa

« Waarom is dat repacken zo lastig, Moet op droogijs om geen kostbare tijd in ontdooide vorm te verliezen.

Een dag ompakken zonder werken op droogijs betekent een dag minder de tijd om te vaccineren. Op droogijs
werken is gevaarlijk (bevriezingsgevaar, damp), lastig (weinig zicht door damp) en lastig (met dikke

handschoenen werken terwijl fijne motoriek nodig is).
« Wat is nodig om dat toch te laten slagen (praktisch maar ook mbt igj) Een uitvoerbare en veilige procedure
bedenken. Doosjes en stickers inkopen. Stickers met registratiegegevens moeten op doosjes geplakt worden

voordat ze gevuld worden met vials. IG] moet instemmen met deze werkwijze. Waarschijnlijk is er ontheffing
van de plicht tot serialisatie. Als die er niet blijkt te zijn geeft dit enorme extra complicaties die niet in

december te tackelen zijn.
+ Hoe willen we de zorgmedewerkers dan vaccineren; via de ggd? Welk verhaal hebben we daarover naar de

pers
+ Bescas met pfizer vaccin? Geen voorzieningen op de BEM om diepgevroren vaccins te ontvangen.
« Wanneer verwachten we LEVERING van moderna? En hoe zit de vrijgifte/ omcl verhaal daar?

+ En hoe zit omcl verhaal voor pfizer? Moeten we daar nog op wachten na toelating door EMA?

Ik ga nu de DR in .... Voor super driongende dingen bereikbaar

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

5.1.2e

Secretariaat

rivm.nl


